
Borlänge Bridgeklubb     Protokoll - styrelsemöte   

   2018-10-16  

Närvarande:  Marianne Löfquist, Håkan Gabrielsen, Kjell Lundqvist, Per-Åke Good, Irene Mattsson 

och Peter Nohrén 

 

1. Mötet öppnas 

Ordföranden hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat 

 

2. Sekreterare 

Peter valdes till mötessekreterare  

 

3. Föregående Protokoll 

Lades till handlingarna.  

 

4. Ekonomi  

Ekonomin ser bra ut, än så länge endast liten vinst – men denna förväntas stiga sista kvartalet. 

Efter årsskiftet kommer spelkorten fortsättningsvis kosta 450 kr om betalning sker via bg. 

Kontantpriset för korten kommer att bli 500 kr. 

Tävlingsvärdarna ser till att det finns plats för konteringsstämpel på redovisningsunderlaget. 

5.  Tävlingsverksamhet 

a. Möjligt att anmäla lag till DM-lag kval för Borlängegruppen 

b. 15 dec Julfest med spel kl 1300. 100 kr för spel och mat. Inga-Lis Larsson ordnar 

inbjudan. 

c. Söndagssimultan 28 okt. Gör reklam! 

 

6. Lokalen, utrustning 

 

a. Vi har fått offert för larm. Per-Åke kollar med Tunabyggen om de kan ta kostnaden och 

lägga den på hyran. 

 

7. Avslutning och nästa möte 
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. Protokollet anslås som vanligt.  

Nästa ordinarie styrelsemöte 13 nov kl 1645.Vid protokollet  

 

 

 

.............................................................   

Peter Nohrén, mötessekreterare     

 

 

 

.............................................................   

Per-Åke Good, ordförande  


